

Links to pictures and films of the 100 Years "Recycling in Teamwork" celebration:

Press Pictures of the celebration on September 11th:

<https://plus.google.com/photos/104734851897524419577/albums/6062180264691858049?authkey=CjyQ8tbzr5nlcg>

Other Pictures of the celebration on September 11th:

<https://plus.google.com/photos/104734851897524419577/albums/6062181772458329153?authkey=COq447bs4p3GxwE>

TV report of the celebration: http://www.m4tv.at/news/100_Jahre_MUeGU-3740.html

TV report: http://www.m4tv.at/news/Talk_mit_Mag_Ing_Christian_MuellerGuttenbrunn-3742.html

Press Release of the celebration on September 11th:

THE MÜLLER-GUTTENBRUNN GROUP CELEBRATED "100 YEARS OF RECYCLING IN TEAM WORK"

"Nature knows no waste, nor do we!"

Last night a very special moment in the history of the family business was celebrated at the premises of the Müller-Guttenbrunn group in Amstetten, Austria: "100 years Recycling in Teamwork". This anniversary is composed of three birthdays, namely 60 years Metal Recycling Mü-Gu, 30 years Metran and 10 years MBA Polymers. Some 400 people accepted the invitation of this leading European recycling company. Numerous prominent representatives from politics, customers, suppliers and recycling experts from all over Europe traveled to Amstetten to celebrate with the family Müller-Guttenbrunn.

At the beginning of an exciting evening Mr. KR Herbert and Dietrich Müller-Guttenbrunn looked back at the start of the company in Waidhofen/Ybbs "The company was founded by our father after the war and started off with the collection of war relics. That formed the start of a rapid growth and a wide array of developments in the course of the company history".

Dr. Stephan Pernkopf, responsible for energy and environment in the Lower Austrian Government congratulated the family to their success story and especially praised the sustainable philosophy of company group: "Proper recycling forms the basis for the energy and environmental policy. The company Müller-Guttenbrunn shows how proper and sustainable recycling works and there is no better way to do it! It should not be forgotten how much CO₂ is saved by proper recycling! Since the natural resources are becoming increasingly scarce, I am convinced that the Müller-Guttenbrunn group can look into the future with optimism. "

Also Amstettens Mayor Ursula Puchebner stood up to congratulate the company: "Müller-Guttenbrunn is an important company for Amstetten since the 70s, as the company started as pioneer in the development of the industrial area in the eastern part of Amstetten. The company as well as the family are a prime example of reliable and good partners to the city council and they actively contribute to the city concept. Through its pioneering role in metal and plastic recycling I am confident that we will continue to find many synergies. "

Mrs. Mag. Giehser, of the Coordinating Body for the Collection and Recycling of Electronics in Austria (EAK) and Mr. Norbert Zonneveld of the European Electronics Recyclers Association (EERA) discussed the most important challenges in the field of the collection and recycling of E-Waste

equipment and stressed the need for more action to reduce the illegal export of E-Waste and to strengthen the development of European recycling standards, that should be enforced by law.

The conclusion of the round of interviews was made with the current CEO, Mag. Christian Müller-Guttenbrunn - the third generation of family members leading this family business.

Nature knows no waste, nor do we: "Our company motto puts it in a nutshell! Unfortunately, the full potential of the waste is very often not recognized. That's why we invest heavily in innovation and new plants to recycle mainly scrap and since the last 10 years we specialize in E-Waste recycling. Rising disposal costs are motivator for companies like us to always find new ways of recycling. "That works, it is innovative and it is also increasingly recognized as sustainable. We occupy some 1,200 employees at 15 locations in Europe, which jointly recycle around 850,000 MT tonnes of metal containing wastes every year.

"My greatest wish at this series of anniversaries is that we continue to have such dedicated and motivated employees in the years to come" formulated Christian Müller-Guttenbrunn.

The highlight of the festivities was formed by a spectacular history show with acrobatics of international artists accompanied by the rhythmic sound of the "Drumatical theaters".

Press Pictures:

Our photographer Serge Hombroukx offered some great pictures for the press, mentioning the Photo Credits. You can find these in at dropbox:

https://www.dropbox.com/sh/eh5demmuw0odmhy/AABN4uDqLnt9YJbj49Cyu_Ea?dl=0

Captions to pictures:

1. 100JahreRecycling_ (c) Serge-Hombroukx_14B_2532.jpg: tryst anniversary (from left):. Vice-Mayor of Amstetten Dieter Funke, CEO Christian Müller-Mag Guttenbrunn, Councillor Anton Katsgruber, KR Herbert and Gabriela Müller-Guttenbrunn, Anna and Dietrich Müller-Guttenbrunn, Mayor of Amstetten Ursula Puchebner, Vice Mayor Mag. Michael Wiesner and council Bernhard Wagner.
2. 100JahreRecycling_ (c) Serge-Hombroukx_14B_2602.jpg: In the modern "EVA" hall, the E-Waste Recycling facility around 400 guests from all over Europe celebrated the anniversaries.
3. 100JahreRecycling_ (c) Serge-Hombroukx_14Z_7748.jpg: The two brothers Dietrich (li.) and Herbert Müller-Guttenbrunn interviewed by moderator Nadja Mader-Müller.
4. 100JahreRecycling_ (c) Serge-Hombroukx_14Z_7758.jpg: The giant E-waste mountain in the background offered a fantastic background view of the stage.
5. 100JahreRecycling_ (c) Serge-Hombroukx_14Z_7767.jpg: Councillor Dr. Stephan Pernkopf - responsible for environmental and energy – congratulating the Müller-Guttenbrunn Group.
6. 100JahreRecycling_ (c) Serge-Hombroukx_14Z_7773.jpg: Amstettens Mayor Ursula Puchebner thanked the Müller-Guttenbrunn family for their long-standing commitment to the city.
7. 100JahreRecycling_ (c) Serge-Hombroukx_14Z_7826.jpg. Mag CEO Christian Müller-Guttenbrunn ventured a forwarding looking view into the future of recycling.
8. 100JahreRecycling_ (c) Serge-Hombroukx_14Z_8118.jpg: A spectacular history show with acrobats, and drummers and moving film chronicles of the company history, formed the conclusion of the evening.

Contact:

Chris Slijkhuis, E-Waste & Public Affairs - Müller-Guttenbrunn Group
Tel: 07472-64181-43, Mobile: 0664-357 15 22 Mail: slijkhuis@mgg-recycling.com

Presseinformation, Amstetten, Österreich, 12. September 2014

DIE MÜLLER-GUTTENBRUNN GRUPPE FEIERTE „100 JAHRE RECYCLING IM TEAMWORK“

„Die Natur kennt keine Abfälle - wir auch nicht!“

Gestern abend wurde am Firmengelände der Müller-Guttenbrunn Gruppe in Amstetten ein ganz besonderer Moment in der Historie des Familienunternehmens gefeiert: „100 Jahre Recycling in Teamwork“ - ein Jubiläum, das sich aus drei runden Geburtstagen zusammensetzt, nämlich 60 Jahre Metall Recycling Mü-Gu, 30 Jahre Metran und 10 Jahre MBA Polymers. Der Einladung eines der führenden europäischen Recyclingunternehmens waren fast 400 Personen gefolgt. Zahlreiche Prominenz aus Politik, Wirtschaft und natürlich Kunden, Lieferanten und Recyclingexperten aus ganz Europa waren angereist, um gemeinsam mit der Familie Müller-Guttenbrunn zu feiern.

Zu Beginn einer spannenden Zeitreise blickten KR Herbert und Dietrich Müller-Guttenbrunn auf die Anfänge des Unternehmens in Waidhofen an der Ybbs zurück: „Begonnen hat unser Vater nach dem Krieg damit, Kriegsrelikte zu sammeln, das war der Startschuss für eine rasante und sehr abwechslungsreiche Firmengeschichte!“

Dr. Stephan Pernkopf, der für Energie und Umwelt zuständige niederösterreichische Landesrat gratulierte der Familie zu ihrer Erfolgsgeschichte und lobte vor allem die nachhaltige Philosophie der Unternehmensgruppe: „Richtiges Recycling ist ein elementarer Grundstein für die Energie- und Umweltpolitik. Und die Firma Müller-Guttenbrunn zeigt vor, wie richtiges, nachhaltiges Recycling funktioniert. Besser kann man es nicht machen! Dabei darf auch nicht vergessen werden, wieviel CO₂ dadurch eingespart wird! Da die natürlichen Ressourcen immer knapper werden, bin ich davon überzeugt, dass die Müller-Guttenbrunn Gruppe mit Optimismus in die Zukunft blicken kann.“

Auch Amstettens Bürgermeisterin Ursula Puchebner stellte sich als Gratulant in: „Müller-Guttenbrunn ist ein wichtiges Unternehmen für Amstetten und war bereits in den 70er Jahren ein Vorreiter bei der Erschließung des Betriebsgebiets Amstetten Ost. Das Unternehmen wie auch die Familie sind ein Vorzeigebispiel an Verlässlichkeit und gute Kooperationspartner, die sich aktiv ins Stadtkonzept einbringen. Durch ihre Vorreiterrolle in Sachen Metall- und Kunststoffverwertung bin ich überzeugt, dass sich auch in Zukunft viele Synergieeffekte finden werden.“

Frau Mag. Giehser der Elektro Altgeräte Koordinierungsstelle EAK und Herr Norbert Zonneveld der European Electronics Recyclers Association EERA besprachen die wichtigsten Herausforderungen für die Elektro Altgeräte Sammlung und Verwertung und betonten die Notwendigkeit von Maßnahmen zur Vermeidung illegaler Exporte von Elektro Altgeräten zu intensivieren und Europäischen Verwertungsstandards zu entwickeln.

Den Abschluss der Interviewrunde bildete mit dem derzeitigen CEO, Mag. Christian Müller-Guttenbrunn, die bereits dritte Generation des Familienunternehmens. „Unser Firmenmotto bringt es auf den Punkt: Die Natur kennt keine Abfälle - wir auch nicht! Nur leider wird sehr oft nicht das ganze Potential des Abfalls erkannt. Genau deshalb investieren wir viel Geld in Innovationen und neue Anlagen, um Schrott zu recyceln. Steigende Entsorgungskosten sind Motivator für Firmen wie uns, um immer neue Wege des Recyclings zu finden.“ Dass dieser innovative, nachhaltige Weg

funktioniert, belegen 1.200 Mitarbeiter an 15 Standorten in Europa, die gemeinsam pro Jahr rund 850.000 Tonnen Abfall recyceln. „Mein größter Wunsch anlässlich dieser Jubiläen ist, dass wir auch in Zukunft so engagierte Mitarbeiter haben“, formulierte Christian Müller-Guttenbrunn.

Den Abschluss der Feierlichkeiten bildete eine spektakuläre History-Show mit akrobatischen Einlagen der internationalen Artisten von Show-Express, untermalt vom rhythmischen Sound der Trommler des drumatical theatres.

Pressefotos:

Unser Fotograf Serge Hombroukx stellt der Presse bei Nennung des Fotocredits tolle Aufnahmen zur Verfügung. Sie finden diese auf einer Dropbox unter:

https://www.dropbox.com/sh/eh5demmuw0odmhy/AABN4uDqLnt9YIbj49Cyu_Ea?dl=0

Bildtexte:

100JahreRecycling_(c)Serge-Hombroukx_14B_2532.jpg: Stelldichein zum Jubiläum (v.li.): Vizebürgermeister Dieter Funke, Mag. Christian Müller-Guttenbrunn, Stadtrat Anton Katzengruber, KR Herbert und Gabriela Müller-Guttenbrunn, Anna und Dietrich Müller-Guttenbrunn, Bürgermeisterin Ursula Puchebner, Vizebürgermeister Mag. Michael Wiesner, Gemeinderat Bernhard Wagner.

100JahreRecycling_(c)Serge-Hombroukx_14B_2602.jpg: In der modernen „EVA“-Halle, der Elektronik-Verwertungs-Anlage, feierten rund 400 Gäste aus ganz Europa.

100JahreRecycling_(c)Serge-Hombroukx_14Z_7748.jpg: Die beiden Brüder Dietrich (li.) und Herbert Müller-Guttenbrunn im Gespräch mit Moderatorin Nadja Mader-Müller.

100JahreRecycling_(c)Serge-Hombroukx_14Z_7758.jpg: Mit einem gigantischen E-Schrott-Berg im Hintergrund bot sich ein spektakulärer Blick auf die Bühne.

100JahreRecycling_(c)Serge-Hombroukx_14Z_7767.jpg: Landesrat Dr. Stephan Pernkopf - zuständig für Umwelt und Energie - stellte sich als Gratulant ein.

100JahreRecycling_(c)Serge-Hombroukx_14Z_7773.jpg: Amstettens Bürgermeisterin Ursula Puchebner bedankte sich bei Familie Müller-Guttenbrunn für ihren langjährigen Einsatz für die Stadt und die gute Partnerschaft mit dem Unternehmen.

100JahreRecycling_(c)Serge-Hombroukx_14Z_7826.jpg: CEO Mag. Christian Müller-Guttenbrunn wagte einen Ausblick in die Zukunft des Recyclings.

100JahreRecycling_(c)Serge-Hombroukx_14Z_8118.jpg: Eine spektakuläre History-Show mit Akrobaten, Trommlern und einer bewegenden Filmchronik bildete den Abschluss des Abends.

Rückfragehinweis:

DI Chris Slijkhuis

E-Waste & Public Affairs - Müller-Guttenbrunn Gruppe

Tel: 07472-64181-43

Mobil: 0664-3571522

Mail: slijkhuis@mgg-recycling.com